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Svenska Brukshundklubbens utskott för   

prov och tävling 

PROTOKOLL 1/2022 

2022-01-24 
   

Kl. 19:00 – 21:00 

 

 

  

Teams-möte  

 
Ange ev.§ 

nedan 

Anders Östling (sammankallande)   

Anna Haeggblom Bjellå (UG Bruks) 

Stefan Tunér (UG Lydnad)  

Elisabet Lekebjer (UG Rallylydnad)  

Maria Johnsson-Thorén (UG IPO-R) 

Gunilla Pöchhacker (UG Drag) 

Lars Czylwik (UG IGP) 

Catrin Fernholm (UG Mondioring) 

 

 

 

 

 

Camilla Hjort  

Janna Myhre  

 

  

  
Catrin Fernholm 

 

Camilla Hjort 

  



 

§ 1  SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE  

Anders Östling hälsade alla välkomna och förklarade årets första sammanträde öppnat.  

§ 2 VAL AV PROTOKOLLSJUSTERARE 

Catrin Fernholm valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 

Utskottet beslutade att godkänna framlagt förslag på dagordning.  

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Protokollet från möte nr 10/2021 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5 BESLUT TAGNA PER CAPSULAM  

a) Dispensansökningar  

Utskottet konfirmerade den dispensansökan som inkommit under perioden  

2021-12-14—2022-01-24 (Bilaga 1, ej här) 

b) Ansökta avauktorisationer 

Utskottet konfirmerade de ansökta avauktorisationer som inkommit under perioden 

2021-12-14—2022-01-24 från domare som vill avsluta sin tjänstgöring, 

 (Bilaga 2, ej här) 

 

Domarna har i brev fått SBK:s varma tack för deras nedlagda arbete och Svenska 

Kennelklubben är meddelade. 

§ 6  GENOMGÅNG AV MINNESANTECKNINGAR FRÅN UG + 

MUNTLIG INFORMATION FRÅN UG 

a) UG Bruks  

Förelåg minnesanteckningar från möte nr 11/2021. 

UG Bruks rapporterade att de diskuteras om ny deltagare som ska in i nationella 

licensgruppen, eftersom deras tidigare representant har slutat. Till SM i Dalarna har domar- 

och figurantförfrågningarna gått ut, vilka som blir uttagna redovisas troligen vid nästa möte. 

SM-letandet framåt i tiden har kommit igång och kontakter ska tas med distrikten. 

Regelguiden arbetas det också med.  

 

b) UG Lydnad 
Förelåg inga minnesanteckningar. 
UG Lydnad rapporterar att nya reglerna har kommit ut och inga synpunkter har inkommit 

vid de tävlingar som varit. Regelboken är på tryckeriet och kommer att distribueras ut till 

domarna därifrån. Nya lydnadsdomare är examinerade. Uppdatering av 

bedömningsanvisningar arbetas det med. Rankingtävlingar kommer att filmas för att kunna 

användas vid domarmöten. Gruppen har deltagit vid regionala konferenser. 

 

 

 

 

 



 
c) UG Rallylydnad 
Förelåg minnesanteckningar från möte nr 13 och 14/2021. 

UG Rallylydnad rapporterar att de vill utöka gruppen med en ny deltagare i UG:t. Se vidare i 

§ 8 f) nedan i detta protokoll. UG:t hade en mycket bra träff med distriktets rallyansvariga 

tidigare i januari. De ser över ansvarsuppgifterna inom gruppen. 

 

d) UG IGP 
Förelåg minnesanteckningar från möte nr 1/2022. 

Rapporterade att det varit många turer kring reglerna då det gjorts ett tillägg av att FCI 

IAD (tidigare UHP) ska in. Gruppen planerar att ha ett fysiskt möte i mars och planerar att 

ha en figurantträff i april.  

 

e) UG IPO-R 

Förelåg inga minnesanteckningar. 

UG IPO-R har haft ett fysiskt möte den 15--16 januari 2022 där de sett över tävlingarna 

under våren och planerat en provledarutbildning. 

f) UG Drag 
Förelåg inga minnesanteckningar. 

UG Drag rapporterar att massa meriteringstävlingar körs i norr där det finns snö. Gruppen 

har jobbat med meriteringsreglerna för barmark. Gruppen är med på evenemang tillsammans 

med Sund med Hund, men bristen på snö gör att vissa evenemang måste ställas in. 

g) UG Mondioring 
Förelåg minnesanteckningar från möte nr 7/2021 och 1/2022. 

UG Mondioring rapporterar att en i gruppen slutade vid årsskiftet och därmed vill de få in en 

ny deltagare i UG:t. Se vidare i § 8 f) nedan i detta protokoll. De har haft en 

figurantexamination och har numera en ny B-figurant. Ny utbildning av figuranter planeras 

till hösten. Utbildning av domare planeras. Arrangör av VM 2022 finns inte än. FCI har gått 

ut med en förfrågan om något land vill arrangera detta, men Sverige känner att det är för kort 

om tid för att åta sig det. UG:t har skjutit fram sin Kick off. 

§ 7 EKONOMI 

a) Ekonomisk redovisning – resultat 

Ekonomisk rapport för november 2021 fanns med vid mötet.  

 

b) Egna e-postadresser till UG 

UG IGP önskar att få egen gruppmailadress till sitt UG. De anser att det vore praktiskt att 

man hade en adress som alla kan maila till och hela gruppen kan svara i. Handläggare 

Camilla Hjort har av SBK:s IT avdelning tagit reda på att detta är möjligt. 

 

Utskottet beslutade att alla UG ska få en egen gruppmailadress utöver de tidigare egna SBK-

e-postadresserna som redan finns. 

 

c) Ekonomiska bestämmelser vid praktiska domarprov  

UG rallylydnad önskar ändra i de ekonomiska bestämmelserna vid praktiska domarprov. 

 

Utskottet godkänner förslaget men uppdrog till Janna Myhre att ta reda på om Utskottet får 

fatta beslut om ändrat arvode. 

 

 



 

§ 8 BESLUTS- OCH UPPFÖLJNINGSÄRENDEN 

a) SBK Tävling 2.0  

Det senaste om SBK Tävling 2.0 enligt Barbro Olsson, som kommunicerar med 

konstruktören, är att mycket blivit korrigerat gällande funktioner och som inte påverkar 

utseendet. Nu inleds en testperiod där vi behöver arrangörer som vill testa rallylydnad och 

lydnad i skarpt läge i systemet från och med februari. 

 

Utskottet vill ha en lista på vilka nya funktioner som finns i 2.0. 

Uppdrogs till Camilla Hjort att sända denna önskan till Barbro Olsson som får ta detta med 

konstruktören. 

 

b) Ny licenshantering från centrala SBK från 2022 

Utskottet beslutade vid förra mötet att licenshanteringen ska ske från centrala SBK från och 

med kvartal 1 år 2022.  

 

Den webbaserade skyddslicensutbildningen (den obligatoriska teoriutbildningen) finns nu 

framtagen i webverktyget SBK Utbildning och bygger på självstudier.  

 

Ansökan om licens (även personlig skyddslicens) finns framtagen som formulär i MS Teams. 

Ansökan går till centrala SBK, men det är skyddsansvarig vid kontroll av lämplighet som 

godkänner eller inte godkänner om ekipage får skyddslicens. Deras beslut meddelas 

handläggare på SBK Kansli som utfärdar skyddslicensen och för register på alla utfärdade 

skyddslicenser samt de ekipage som fått sin skyddslicensansökan avslagen.  

 

Skyddsansvarig eller distriktsgruppen har till uppgift att, vid behov, meddela handläggare 

på SBK kansli om en skyddslicens för ekipage inom distriktet ska återkallas. Grund för 

återkallande av skyddslicens är att ekipage bryter mot något av kriterierna som krävs för 

skyddslicens. Vid oklarheter utreder SBK:s Utskott för prov och tävling med berörda parter 

och beslut om återkallande tas av SBK:s Utskott för prov och tävling/Förbundsstyrelsen. 

 

Utskottet vill få samma hantering för träningslicens för mondioring och detta uppdras till 

handläggare Camilla Hjort att ta med nationella licensgruppen. 

 

Utskottet vill även att kontroll av lämpligheten vid ansökan om personlig 

skyddslicensansökan ska ske av skyddsansvarig. 

 

Utskottet uppdrog till handläggare Camilla Hjort att ändra i bestämmelserna etc. utefter 

den hantering som nu kommer att ske och därefter förmedla den nya hanteringen till alla 

SBK distrikten, deras licensgrupper samt till alla rasklubbarna.  

 

Utskottet beslutade att denna hantering startar från och med 2022-03-01. 

 

c) Riktlinjerna för landslag 

Uppdrog till handläggarna vid förra mötet att göra ett förslag på förtydligande av riktlinjer 

för landslag och detta förslag fanns framtaget på mötet. 

Utskottet beslutade enligt förslaget med tillägget att även biträdande landslagledare får 

ersättning för resa, boende och måltider i samband med tävlingen. 

 

 



 
d) Rapport till Länsstyrelserna 

Den årliga rapporten om tävlingsverksamheten till Länsstyrelserna skickades 2021-12-23. 

Där vi kunnat konstatera att ca. hälften av de planerade tävlingarna/proven blev inställda 

även år 2021 på grund av coronapandemin. 

 

e) Meritering barmark 

UG Drag har arbetat länge med meritering av barmarksdrag. Meriteringsreglerna är nu 

omgjorda och är inskickade till Svenska Draghundsportförbundet och efter att reglerna är 

renskrivna kommer dessa ut på remiss till lokalklubbarna inom SBK. 

 

f) Nya deltagare i UG 

UG Rallylydnad vill utöka gruppen med Diana Huuki. 

UG Mondioring vill ersätta Ulrika Lichtenberg, som slutat sitt uppdrag vid årsskiftet, med 

Svante Friberg. 

 

Utskottet beslutade att hälsa Diana Huuki och Svante Friberg välkomna och samtidigt 

Tacka Ulrika Lichtenberg för hennes tid i utskottsgruppen. 

 

g) Kansliets underskrift på certifikat/bevis 

Handläggarna Camilla Hjort och Janna Myhre önskar få ändra så att det blir 

”Förbundskansliets underskrift” på certifikat och bevis som skickas från SBK 

förbundskansli, i stället för att det ska vara generalsekreterarens underskrift. Detta gäller då 

vid utfärdandet av exempelvis domarcertifikat och figurantbevis etc. Denna ändring önskas 

för att dels underlätta arbetsbördan för generalsekreteraren och förenkla då det blir byte av 

generalsekreterare. 

 

Utskottet beslutade enligt önskemålet. 

 

§ 9  REGELREVIDERINGSPROCESSEN 

Alla regler är inskickade till SKK/PtK för beslut. 

 

§ 10 FS RAPPORT 

 

FS har beslutat att organisationskonferens blir digital 2022.   

  

§ 11 INKOMMEN INFORMATION FRÅN SBK, SKK ELLER 

INTERNATIONELLA KONTAKTER 
NRO IRO info 12/2021 och 1/2022 

Protokoll från FCI Rally Obedience Commissions möte 2021-11-26 

Inbjudan till IRO Webinar Scent Area 

Information från SBK:s kommunikationsansvarig Ulrika Norell gällnade SBK:s Facebook-sidor 

och grupper 

SBK info januari 2022 

 

 

 

 



 

§ 12 ÖVRIGA FRÅGOR  

a) Verksamhetsplanen 2022 

UG Bruks har svårt att känna igen sig i den nya verksamhetsplanen och tycker inte att den 

stämmer sedan tidigare. 

 

Uppdrogs till handläggarna att fråga Ulrika Norell om Utskottet kan ta bort 

budgetsummorna i verksamhetsplanen helt och endast ha kvar själva aktiviteten.  

 

Uppdrogs sedan till alla UG:n att kolla om deras aktiviteter stämmer och i det fall något inte 

stämmer, behöver UG själv ändra så att det blir rätt. När så är gjort behöver handläggarna 

meddelas ändringar som är gjorda. 

 

§ 13 OMEDELBAR KOMMUNIKATION AV FASTSTÄLLDA 

BESLUT 

Inget 
 

 

§ 14 NÄSTA SAMMANTRÄDESDATUM 

Utskottets nästa möte blir i Teams 21 februari 2022 kl. 19:00.  

 

§ 15 SAMMANTRÄDETS AVSLUTANDE 

Mötesordförande tackade de närvarande och sedan avslutades mötet.  

 

Justeras:                       Justeras:                                  Vid protokollet:

  

Anders Östling  Catrin Fernholm  Camilla Hjort 

 

Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på sammanträdet. Beslut som fattats 

kan dock bli föremål för ändring av Svenska Brukshundklubbens förbundsstyrelse (FS)

      

 
 
 

 


